
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt Brukerråd

Dato onsdag 11.01.2023

Tidsrom kl.18.00-19.00

Sted Skolens personalrom

Til stede Camilla Stokke (FAU-leder), Lotta Løvenfeldt (elevrepresentant 7.trinn),
Fredrik Stubmo (elevrepresentant 8.trinn) og Siv Indseth (rektor).

Forfall Linn Storvik (vara foreldrerepresentant 6.trinn), Dag Ragnar Høyvik
Heggem (elevrådskontakt) og Øyvind Moslet Johansen (elevrepresentant
10.trinn).

Referent Rektor Siv

Kopi til Jamfør liste og hjemmeside

Saksliste:

01/23: Godkjenning av møtereferat, møteinnkalling og saksliste.

Møtereferat fra 2.11.2022 er godkjent.

Møteinnkalling og saksliste ble godkjent.

02/23 Møteplan vinter/vår

Neste møte blir onsdag 12.04. kl.18.00-19.00.

03/23 Skolestruktur Tillermyra

Hva vet vi nå? Det foreligger 2 forslag til framtidig skolestruktur på Tillermyra.

Forslag 1: Tonstad barneskole og Rosten ungdomsskole.

Forslag 2: Rosten forblir barne-og ungdomsskole og Tonstad/Sjetne felles ungdomsskole på

Brinken. Skoletomt på Brinken ved Tonstad skole er foreløpig ikke rasfarevurdert. Jan Hårvik

informerer om at målet er at skolestruktur Tillermyra er ferdig før sommeren.

Elevene i brukerråd er glade for at det også foreligger et forslag om at Rosten skole skal forbli en

barne-og ungdomsskole.



04/23 Planlegging neste skoleår; fysisk kapasitet.

Rektor la fram et notat som sendes kommunalsjef skole og oppvekstdirektør i Trondheim

kommune.

Brukerrådets kommentar til notatet:

Brukerrådet støtter rektors notat. Det er snakket i flere år om at helsestasjonen bør flyttes ut av

skolebygget for å frigjøre plass til elevene.

Det er trist hvis skolen må ta i bruk naturfagrommet til ordinær undervisning.

Tillegg: Skolehelsesøster må få beholde sin fysiske plassering i skolebygget.

05/23: Eventuelt

Ingen eventueltsaker.

Infosaker:

Saker fra elevråd:

Elevrådsmøte i desember 2022 hvor 7.trinn la fram flere forslag.

Saker fra FAU:

Ingen saker.

Saker fra skolen:

-Fagdag fredag 27.01. “Elevmedvirket vurderingspraksis” m/Fredrik Skalstad.

-Fortsatt samarbeidslæring som fokusområde.

-Planlegging neste skoleår - vi skaffer oversikt over både økonomi og behov for personal.


